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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv . 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Dr. Nagy István agrárminiszter úrnak

„Miért nem kaptak még támogató okiratot a VP tanya Felhívásra pályázók? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Ön a K/426. számon benyújtott, „Kaptak-e már támogató okiratot a VP tanya Felhívásra
pályázók?” című írásbeli kérdésemre többek között a következ ő választ adta :

„A támogatói okiratok kibocsátására ezen felhívás esetében még nem került sor, azok a tartalm i
értékelésén átesett pályázatok rangsorba állítását követően kerülnek megküldésre a támogatás i
ponthatárt elért pályázók számára . "

Nehezen hihető , hogy a benyújtás kezdetétő l, 2017. április 5-tő l eltelt több mint egy év és hét
szakasz sem volt elég legalább egy kérelem elbírálására .

A fentiek miatt a következ ő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. Szakaszonként hány kérelem került benyújtásra?
2. Szakaszonként hány kérelem került jogosultság ellenőrzésre?
3. Szakaszonként hány kérelem került tartalmi értékelésre?
4. Hatékony-e az a támogatási rendszer, amely több mint egy év után sem tud egyetle n

támogatói okiratot kibocsátani ?
5 . A Miniszterelnökséget, mint kiírót milyen felelősség terheli ezért a „munkáért”?

Budapest, 2018 . június 28 .
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Dr. Vadai Ágnes ,
Demokratikus Koalíció
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